
—t— Tržaško šolsko vprašanje. Te 
dni se je državni poslanec dr. R y b a r 
mudil na Dunaju, kjer je imel prilike, raz-
govarjati se z naučnim ministrom, ki je po
novno opozoril na naše pereče šolsko vpra
šanje. Posebno je dr. Rybaf z ozirom na 
podržavljenje italijanskih občinskih srednjih 
šol in na predstoječa razpravljanja italijan
skega vseučiliškega vprašanja v proračun
skem odseku u r g i r a l r e š i t e v n a š e 
ga š o l s k e g a v p r a š a n j a . Opozarjal 
je ministra posebno na to, d a j e d o s e 
d a n j i t e m p o p o d r ž a v l j e n j a u č i 
t e l j e v na C i r i l  M e t o do vi š o l i 
p r e p o č a s e n ; to še posebno z ozirom 
na dejstvo, da število slovenskih otrok na
rašča v vedno večjem številu. Minister je 
odgovoril, da se vlada zanima za vprašanje' 
slovenskega šolstva v Trstu in je obljubil, 
da bo vlada posvečala pozornost temu vpra
šanju. 

—t— Prvi roditeljski sestanek pri
redi učiteljstvo ljudske šole na Katinari v 
nedeljo 24. t. m. ob 3. popoldne. Šolski vo
ditelj Ciril Valentič predava »O pomenu 
roditeljskih sestankov", učitelj Alojz Buko
vec pa »O vzgoji sploh". 

Tržaške vesti. 


